
Application for S1 Discretionary Places 2024-2025 

申請本校 2024-2025中一自行分配學位 

Interview List面試名單 

• Submission of S1 Discretionary Places (2024-2025) application was closed on 16 January 2024. Selected applicants have been invited to attend an 

interview on 16 March 2024 (Sat) 8:00 a.m. – 12:30 p.m.  

本校 2024-2025中一自行分配學位之申請已於 2024年 1月 16日截止。經甄選的申請人將獲邀參加面試。面試於 2024年 3月 16日(星期六)

上午 8:00至下午 12:30舉行。 

 

• The letter of interview was sent on 8 March 2024 (Friday) to individual applicants. Details of the interview are provided in the letter.   

Please attend the interview on time.  

<面試通知>已於 2024年 3月 8日(星期五)郵寄予入選之申請人，面試詳情已寫於<面試通知>上。敬希申請人準時出席。 

• Selected applicants should contact our office if you do not receive the letter of interview on/before 12 March 2024 (Tuesday). 

經甄選獲邀請參加面試之申請人，如於 2024年 3月 12日(星期二)仍未收到<面試通知>，請致電本校查詢。 

 

• The interview list (application number on the receipt) is as follows. Please contact our office if you have any enquiries. 

面試名單(<申請回條>上之申請編號)公佈如下。如有疑問，歡迎致電本校査詢。 
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